

Press Release

Directorate of Communication

Ref: 936b09

Tel. +33 3 88 41 25 60

Fax +33 3 88 41 39 11

Internet: www.coe.int

e-mail: pressunit@coe.int



47 member States

Albania
Andorra
Armenia
Austria
Azerbaijan
Belgium
Bosnia and Herzegovina
Bulgaria
Croatia
Cyprus
Czech Republic
Denmark
Estonia
Finland
France
Georgia
Germany
Greece
Hungary
Iceland
Ireland
Italy
Latvia
Liechtenstein
Lithuania
Luxembourg
Malta
Moldova
Monaco
Montenegro
Netherlands
Norway
Poland
Portugal
Romania
Russia
San Marino
Serbia
Slovakia
Slovenia
Spain
Sweden
Switzerland
"The former Yugoslav
Republic of
Macedonia"
Turkey
Ukraine
United Kingdom

Committee of Ministers publishes decisions on the execution of judgments of the European Court of Human Rights

Strasbourg, 08.12.2009 – The Committee of Ministers of the Council of Europe concluded on 3 December 2009 its fourth special human rights meeting devoted to the supervision of the execution of the judgments of the European Court of Human Rights. The decisions adopted at the meeting in some 26 cases or groups of cases have just been published.

[Link to the text of the decisions](#)

The decisions in the other cases and the annotated agenda containing a summary of the information available in the different cases will be published, following a written procedure, on 18 December 2009.

More information on the execution process and the state of execution in cases pending for execution supervision can be found on the website of the [Committee of Ministers](#) and the special website of the [Department for the execution of the judgments of the European Court of Human Rights](#) as well as in the Committee of Ministers' [Annual Reports](#) on its execution supervision.

Le Comité des Ministres publie des décisions sur l'exécution d'arrêts de la Cour européenne des droits de l'homme

Strasbourg, 08.12.2009 - Le Comité des Ministres du Conseil de l'Europe a achevé le 3 décembre 2009 sa quatrième réunion spéciale "droits de l'homme", consacrée à la surveillance de l'exécution des arrêts de la Cour européenne des droits de l'homme. Les décisions adoptées en réunion dans 26 affaires ou groupes d'affaires viennent d'être publiées.

[Lien vers le texte des décisions du Comité des Ministres.](#)

Les autres décisions, ainsi que l'ordre du jour annoté avec les informations disponibles dans les différentes affaires, soumises à procédure écrite, seront publiées le 18 décembre 2009.

Pour plus d'informations sur le processus et l'état de l'exécution des affaires soumises à la surveillance du Comité des Ministres voir le site Web du [Comité des Ministres](#), le site Web spécial du [Service de l'exécution des arrêts de la Cour européenne des droits de l'homme](#) et les [Rapports Annuels](#) du Comité des Ministres sur la surveillance de l'exécution des arrêts.

To receive our press releases by e-mail, contact: Council.of.Europe.Press@coe.int

A political organisation set up in 1949, the Council of Europe works to promote democracy and human rights continent-wide. It also develops common responses to social, cultural and legal challenges in its 47 member states.